
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 25.11.2020 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Stigstrenge projekt 

4. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

5. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen og Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte 
Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
I forbindelse med arbejdet med nedløbsrørene er der to rør, der skal rykkes, og der skal laves stikdræn. 
Bestyrelsen afventer at modtage tilbud på dette arbejde, og vi afventer desuden også at Frederiksberg 
Kommune skal godkende arbejdet. 
 
3. Stigstrenge projekt 
Bestyrelsen er i gang med at indhente tilbud til køb af nye langtidsholdbare batterier til lækagealarmen. Lise 
vil aftale nærmere med vores vicevært. 
 
4. Orientering fra formanden Lise 

• Kontrakten med Bekey er underskrevet. De har været forbi foreningen og installere chippen. 

 

• Bestyrelsen ønsker fortsat at gøre brug af Deas, når der skal tages beboerkontakt. 

 

• Hoveddøren ved Adilsvej 10 er repareret d. 10/10 

 

• Bestyrelsen beder endnu engang beboere om at holde alle fællesarealer frie for ting, grundet 

brandsikring. 

 

• Oprydning i cykelkælderen i mellemgang 25 vil blive udsat og senere koblet sammen med 

gårdlaugets oprydning i gården. Oplysningerne vil blive udsendt senere. 

 
 
5. Diverse 
 
 


